
 

 

Dato 22. aug. 2022 

    

   

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 22. aug. 2022 

Mødeleder: Klavs Lauridsen 

Deltagere: Jesper O H, Thomas (formand), Rasmus, Sandie, Jesper S (lærer), Anders (SFO-leder),  

                  Klavs (skoleleder), AnneMette (souschef) 

Afbud: Kathrine, Henrik (lærer-TR) 

Referent: AnneMette 

 

Inden mødet starter med traditionel dagsorden vil vi byde de nye medlemmer til bestyrelsen 

velkommen. 

Der er sket lidt på det plan siden sidste møde – og derfor vil der være nye ansigter med på vores 

kommende møde– også andre ansigter end dem som i juni stillede op og blev valgt.   

 

 

Pkt. 1 

Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

- Byrådet 

• Budgettet er i fokus, det er under pres i alle kommuner.  

• Der er brug for besparelser, og der er i den forbindelse udarbejdet et sparekatalog. 

Afsnittet om skoleområdet drøftes i skolens MED-udvalg og på et skolebestyrelses-

møde.  

• Der mangler pt. en kommunaldirektør og en skolechef. 

• På næste B&U-møde drøftes, hvilket område der skal have fri-kommune-status. 

- Skolen  

• Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer: Dorthe (børn i 1. og 5. kl.), Lisa (børn i 3. 

og 6. kl.), Trine (barn i 5. kl.) suppleant. 

• Skolen er kommet godt fra start efter sommerferien. Ingen corona, og en god artikel i 

Politiken om skolens faglige præstationer. 

• En fra ledelsen deltager i alle forældremøder i starten af skoleåret for at fortælle om 

skoleårets fokusområder. 

• Der er kun kommet meget få ukrainske elever til skolen. Det udløser ikke ekstra 

ressourcer til skolen. 

• Alle elever får is 23. aug. 

• Skolens ressourcetimer er tildelt de klasser, hvor der er elever, der er visiteret til støtte, 

til store klasser, og til overgangsklasser. Tidligere var timerne fordelt ligeligt med få 

lektioner på alle klassetrin.  



- Formanden 

•  

- Elevrådet 

• Kan fremlægge ønsker. 

 

b. Pkt. til næste møde:  

• Valg af formand og næstformand 

 

 

Pkt. 2  

Forskellige politiker tages op under dette punkt og der vil være dialog om disse politiker.  

1) Sund skole 

• Skrivelsen skal opdateres. 

• Ingen elever må forlade skolen i skoletiden. 

• Ingen sukkerholdige madvarer eller drikkelse (med undtagelser) for at holde et stabilt 

blodsukker.  

• Skal skoleboden i gang igen? 

2) Mobilpolitik 

• Pilen: Hvis forældrene vælger at give deres barn en mobil med, skal mobilen være slukket 

og ligge i tasken (eller mobilkassen i klassen) i skoletiden. Konflikter i skoletiden klares af 

lærere/pædagoger. 

• Bakken: Klavs undersøger, hvad mellemtrinnet og overbygningen gør. 

• Klavs taler med elevrådet om mobilpolitikken. 

 

Derudover vil de være dialog om køleskabe i eller udenfor klasselokalet. 

• Brandtilsynet siger, at der ikke må stå køleskabe på gangene. Elektriske apparater udgør 

brandfare. Der må stå ét elektrisk apparat pr. nødudgang. 

• Køleskabe skal ikke stå i klasserne – de fylder og larmer. 

• Der er mere spisero, når eleverne ikke alle sammen skal ud og hente mad i køleskabet. 

• 80% af de køleskabe, der har stået ved klasserne, blev ikke gjort rene. Det er et hygiejne-

mæssigt problem. 

 

 

Pkt. 3 

 

Ny tid, ny skole. Langeskov Skole vil det næste halve år arbejde med ”ny tid, ny skole”. Undertegnede 

vil fortælle, hvad der gemmer sig bag denne arbejdstitel og hvordan processen bliver. 

• Skolens logo blev udarbejdet i 2008-09 sammen med en fastlæggelse af skolens profil med 

fokus på 4 områder (science, motion og bevægelse, international dimension, trivsel). 

• Den faglige udvikling er derefter steget år for år til et rigtig fint niveau. 

• De ansatte bliver på skolen i mange år.  

• Der er i årenes løb sket forandringer med samfundet, forældre og elever. 

• Hvert skoleår laves der trivselsundersøgelser i klasserne. Resultatet er meget stabilt på et 

middel-niveau, det gjaldt også under corona-perioden. Klasserne arbejder med 2 trivsels-

områder ud fra klassens trivselsresultater. 

• I de nationale rapporter om elevers trivsel ses, at store elever/unge mennesker får angst, gør 

selvskade, m.m. Der er et stigende antal elever, der bliver indlagt på OUH. 



• Skolen vil have mere fokus på dannelse, fællesskab, samarbejde. Der nedsættes en arbejds-

gruppe, og hele personalet inddrages på pædagogiske dage. Der laves justeringer fra næste 

skoleår. 

• På skole/hjem-samtalerne skal der gives mere tilbagemelding ang. personlige egenskaber. 

• Hvordan kan forældrene støtte skolens fokus? 

 

 

Pkt. 4. 

 

Henvendelse fra far angående kommunikation på Aula. Denne besked sendes til jeres mailadresser 

efter udsendelse af denne dagsorden. 

• Der bør være fælles retningslinjer for, hvordan der kommunikeres på Aula.  

• Kan klassernes aktiviteter/møder lægges i skolens kalender? 

• Punktet tages op på næste møde. 

 

 

Pkt. 5. 

 

 
Evt. 

 


